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Beknopt verslag van de Algemene Vergadering NSkiV 

gehouden op 18 november 2023  

____________________________________________________________________ 
 

 
Plaatsvervangend voorzitter, de heer Maurits van der Sluis, opent de Algemene Vergadering met 
een woord van welkom. Hij spreekt de hoop uit dat dit seizoen weer een ‘normale’ winter zal zijn. 
Gelukkig is er, in tegenstelling tot vorig jaar, nu al behoorlijk wat sneeuw gevallen.  
 
Het verslag van de Algemene Vergadering van 22 april 2023 wordt vastgesteld en de data van  
de Algemene Vergaderingen in 2024 worden meegedeeld: 20 april en 16 november.    
 
Op de geschreven voortgangsrapportage geeft Herbert Cool (hoofd sportontwikkeling & 
partnerships) een aanvullende toelichting op het onderwerp ‘veilig sportklimaat’. Aansluitend 
geeft Arjen de Graaf (commercieel directeur) een presentatie over ‘wintersport en duurzaamheid’.  
 
De penningmeester geeft een toelichting op de jaarrekening 2022/2023. Ondanks een aantal 
positieve ontwikkelingen het afgelopen seizoen, sluit het boekjaar helaas met een tekort van 
128.685 euro. Dat is niet wenselijk, maar in het licht van het positieve resultaat van 125.000 euro 
van het vorige seizoen acht het bestuur dit overkomelijk. Zowel de Financiële Commissie als de 
accountant hebben een positief advies afgegeven. De jaarrekening 2022/2023 wordt vastgesteld 
en aan het bestuur wordt decharge verleend.  
 
Het jaarverslag 2022/2023 wordt vastgesteld en is te downloaden via nskiv.nl. 
 
De vergadering gaat akkoord met het voorstel van het hoofdbestuur om in het kader van de 
financiële huishouding de contributie per 1 mei 2024 te verhogen op basis van de gemiddelde 
inflatie, gebaseerd op de consumentenprijsindex (CPI) over het afgelopen jaar. Dit betekent een 
aanpassing van 12,2%. De contributie bedraagt dan voor hoofdleden € 45,00 en voor gezinsleden 
€ 22,50. De afdracht van de lidrechtspersonen voor hun clubleden blijft € 5,00.  
 
Marjanne Mulder (secretaris) is aftredend en herkiesbaar. Bij het agendapunt bestuursverkiezing 
stemt de vergadering in met de herbenoeming van Marjanne Mulder in dezelfde functie voor een 
periode van vier jaar.  
 
Jack Meerburg (lid Sportraad) is aftredend en niet herkiesbaar. Bij benoeming vaste commissies 
wordt hij bedankt voor zijn enorme inzet en betrokkenheid. De vergadering stemt in met de 
benoeming van Nico de Gouw tot lid van de Financiële Commissie voor een periode van vier jaar.  
 
Na de rondvraag bedankt de plaatsvervangend voorzitter de aanwezigen en sluit de vergadering.  


